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Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  
 

Košice:  13.04. 2021 

Číslo:  01247/2021/ORR/13186 

Vybavuje: Ing. Matej Ovčiarka 

Tajomník komisie 

email: matej.ovciarka@vucke.sk 

telefón: 055/6196 650 

 

Záznam z individuálneho rokovania komisie a hlasovania Per rollam 

 
V zmysle § 15 Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

bolo zvolané 21. rokovanie Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja hlasovaním „Per rollam“, ktoré sa uskutočnilo  

v dňoch od 06.04.2021 (utorok)  do 09.04.2021 (piatok) do 24.00 hod.  

V rámci individuálneho rokovania komisie a hlasovania „Per rollam“ boli prijaté nasledovné 

uznesenia: 

1. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

o Významných dňoch Košického samosprávneho kraja a Župných dňoch Košického 

samosprávneho kraja  

 

Uznesenie č.  3/2021 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 22 

 

ZA:  22  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

Návrh bol schválený. 

 

2. Návrh Dodatku č. 2 k Zásadám a postupu pre udeľovanie verejných ocenení 

Košického samosprávneho kraja 

Uznesenie č.  4/2021 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 22 

 

ZA:  22  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

Návrh bol schválený. 
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3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2020 

Uznesenie č.  5/2021 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 22 

 

ZA:  19  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 3 

Návrh bol schválený. 

 

4. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021 

Uznesenie č.  6/2021 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 22 

 

ZA:  20  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 2 

Návrh bol schválený 

 

Pripomienka pán Ing. Vladimír Seman 
Je to skôr konštatovanie a upozornenie. V súvislosti s magazínom "Rozhýbaný kraj", je dosť nejasností. Nie 

je zrejmé, prečo sa tento magazín vyrába bez predošlého výberového konania, nie je ani zrejmé, akú sumu 

KSK zaplatil za spomínaných 12 dielov. Magazín sa pravidelne vysiela iba v TV Zemplín, ktorá má veľmi 

volatilné pokrytie. Presnejšie, raz je v terestriálnych vysielačoch, raz nie je. Ani názov tejto TV nie je 

vhodný na celokrajské médium, presnejšie tento názov je dokonca kontraproduktívny, lebo evokuje, že ide o 

úzko regionalizované témy, čo nie je pravda. Navrhujem prehodnotiť túto prax a do prípravy uceleného 

televízneho magazínu zapojiť aj iné mestské a regionálne televízie na území KSK. Treba pritom dbať aj na 

pluralitu zverejňovaných informácií, aby sa nezopakovala prax, keď Transparency international kritizovala 

Magazín KSK práve závažné nedostatky v oblasti plurality. Nedá sa ani spoliehať na to, že regionálne, či 

mestské televízie ponúknutý magazín budú vysielať zadarmo. Predošlá prax pri Magazíne KSK bola taká, 

že sa za odvysielanie jednotlivým televíziám platilo, hoci nešlo o veľké sumy. Teraz sa neplatí a dôsledkom 

je to, že tento magazín je pravidelne iba na spomínanej TV Zemplín. Na tieto skutočnosti opakovane 

upozorňuje stavovská celoslovenská organizácia regionálnych a mestských TV s názvom LOTOS, kde som 

členom predsedníctva. Pokiaľ sa spomínané nejasnosti neodstránia, predbežné stanovisko LOTOS-u je 

také, že neodporučuje vysielať túto reláciu členským televíziám. Moje stanovisko ako člena tejto komisie je 

také, že navrhujem prehodnotiť celkový systém výroby spomínaného magazínu a aj systém jeho 

financovania a do prípravy uceleného magazínu zapojiť aj ďalšie televízie, pôsobiace na území KSK. 

 

5. Územný plán veľkého územného celku Košický kraj, preskúmanie 2021 

Uznesenie č.  7/2021 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 
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Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 22 

 

ZA: 22  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

Návrh bol schválený 

 

6. Informatívna správa – Vyhodnotenie 3. výzvy cezhraničného programu ENI 

Maďarsko – Slovensko – Rumunsko – Ukrajina 2014 – 2020 

Uznesenie č.  8/2021 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 22 

 

ZA:  21  PROTI: 1  ZDRŽAL SA: 0 

Návrh bol schválený 

 

Pripomienka pán Ing. Vladimír Seman 
Väčšina z uvedených projektov mi pripadá ako mlátenie prázdnej slamy. Napríklad: "Projekt predstavuje 

informačnú kampaň o ochrane životného prostredia prostredníctvom implementácie spoločného 

ekologického programu na zlepšenie kvality života v pohraničnej oblasti". To chceme za nemálo peňazí 

prostredníctvom nejakých internetových platforiem budovať na pohraničí ekologické povedomie? V 

situácii, keď v prihraničných regiónoch nie je ani kilometer diaľnic a priemyselné investície sa tomu 

regiónu oblúkom vyhýbajú? Neviem, kto a kde posudzuje takéto projekty, ale môj pocit je taký, že ide skôr o 

to, minúť peniaze na veci, ktoré majú minimálne, alebo žiadne praktické využitie. Oveľa zmysluplnejšie by 

bolo napríklad posilňovať spoločenské povedomie o nutnosti postaviť diaľnicu na východ. Je to v situácii, 

keď na Zemplíne, ktorý má zhruba toľko obyvateľov, ako Bratislava nie je ani kilometer diaľnic, kým v 

Bratislavskom kraji je 270 km diaľnic a nové pribúdajú. Pokojne by o tom mohla byť štúdia, aj s 

medzinárodnou, cezhraničnou účasťou. O takýchto veciach treba robiť projekty a nie mlátiť prázdnu 

slamu. 

7. Záver 

Hlasovanie „Per rollam“ k jednotlivým materiálom prebehlo v dňoch od 06.04.2021 (utorok)  do 

09.04.2021 (piatok) do 24.00 hod. 

 

Na individuálnom rokovaní komisie a hlasovaní „Per rollam“ z celkového počtu 25 členov 

komisie hlasovalo prostredníctvom aplikácie DZ 21 členov komisie a 1 člen komisie e-mailom  

v zmysle § 15 ods. 8 Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva KSK so súhlasom 

predsedníčky komisie. Na základe uvedeného hlasovania sa vyhotovila prezenčná listina. 

 

Platnosť a pravdivosť individuálneho hlasovania „Per rollam“ potvrdzuje svojim podpisom 

tajomník komisie a predsedníčka komisie.      

..................................................                 .................................................... 

Ing. Matej Ovčiarka                                            PaedDr. Jana Skokanová 

  tajomník komisie                                                                   predseda komisie 


